
Protokoll fört vid styrelsemöte BIG Vaxholm 2020-11-10 

 

Plats: Zoom-möte 

 

Medverkande: Ingrid Ekstedt, Anna Noevius, Ewy Vozila. Eva Westberg, Hillevi Atterberg,  Leif 

Ljungberg , Bosse Lidén och Gunilla Lauthers, adjungerad 

 

§1 Ordföranden öppnar mötet  

 

§2 Ingrid presenterar dagens punkter: 

1. Lägenhetsenkäten 

2. Program för BIG-Vaxholm 

Dagordningen godkänns. 

 

§3 Lägenhetsenkätens frågor diskuterades och vissa förtydligande ska göras i enkättexten. Beslöts 

att enkäten ska skickas ut så snart som möjligt av arbetsgruppen. Ann Sjölander,  från arbetsgruppen 

har kontakt med Leif angående sändlistan. 

 

§4 Programmet för BIG-Vaxholm har Ingrid och Gunilla bearbetat med syftet att det ska vara 

aktuellt utifrån dagens situation och förslaget har skickats ut till styrelsen. Redigeringarna 

diskuterades och även andra ändringar föreslogs. Att programmet ska överensstämma med 

stadgarna är naturligtvis av vikt. Hela styrelsen får i uppdrag att granska programmet och komma 

med synpunkter som skickas till Ingrid. Punkten ska åter tas upp på kommande styrelsemöte. 

 

 

§4Aktuella frågor: 

Det s.k. 65+boendet togs upp till diskussion. Utifrån många skäl och oklarheter beslöts att 

tillsvidare inte ta upp denna fråga med Sveafastigheter. 

 

§6 Nästa styrelsemöte blir den 18 november kl 17.00. Ingrid inbjuder till zoom-möte. 

 

§7Mötet avslutas 

 

 

 

Ingrid Ekstedt 

ordförande 

 

 

 

Bosse Lidén 

sekreterare 

 


